
  

 

Zápis č. 5/2022 

z jednání valné hromady starostů   

26.-27.5.2022 v Praze, Senát ČR 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Program        1/ Zahájení 

  2/ Kontrola úkolů 

  3/ Výjezdní zasedání VHS v Senátu ČR   

  4/ Projednání nabídek na energie od ČEZ ESCO a.s. a Innogy a.s. 

  5/ Různé 

  6/ Závěr 

 

 

 

 VHS byla zahájena prohlídkou Valdštejnského paláce se senátorkou  Helenou Pešatovou.  

 

2/ Kontrola úkolů 

bod 49/3b   -  Cyklostezka okolo vodní nádrže Žermanice - úkol trvá 

-  Předseda seznámil s výsledkem jednání meziresortní komise MPO pro 

Revitalizaci Moravskoslezského kraje dne 7.12., když komise 

odsouhlasila naše projekty na cyklotrasy kolem Žermanické a Těrlické 

vodní nádrže k realizaci.   

- Podaná žádost byla vrácena obci Lučina s vysvětlením, že náklady na 

výstavbu převyšují částku projednanou v MRK. Pokud budou chtít obce 

žádost znovu podat musí rozpočet upravit. Tato změna musí proběhnout do 

konce května, aby MF stačilo připravit VZ na 3. čtvrtletí.  

-  Na MPO byly předány podklady pro VZ po úpravě nákladů, tj. 

s vypuštěním stavby mostu a lávky pro pěší   

bod 49/3c            -  Cyklostezka okolo vodní nádrže Těrlicko-úkol trvá 

- V Těrlicku je pro většinu etap podána žádost o stavební povolení. 

Předpoklad podání podkladů pro veřejnou zakázku na MPO je duben. 

- Po podání podkladů na MPO byla obec informována o nutnosti upravit výši 

nákladů stavby podle projednání v meziresortní komisi. Obec nyní řeší 

další postup. 

 

  3/ Výjezdní zasedání VHS v Senátu ČR   

Po prohlídce paláce jsme se senátorkou diskutovali o současných žhavých otázkách jako doprava 

v naší oblasti, situace dětského oddělení  nemocnice ve Frýdku-Místku, rušení stavebních úřadů, 

které dopadlo i na obec Těrlicko (jeho průběh je zatím pozastaven), ale i o složitosti , těžkopádnosti 

a dlouhodobosti při řešení daných problémů. 

 

 

 

 



  4/ Projednání nabídek na energie od ČEZ ESCO a.s. a Innogy a.s. 

  VHS projednala ve čtvrtek  návrh cen na elektřinu od ČEZ ESCO a.s. a přijala návrh cen na 

období 2023-2024. 

VHS projednala v pátek návrh cen na plyn od Innogy a.s. a přijala návrh cen na období 2023-2024.  

 

     Pro: 8      Zdržel se:0              Proti:0 

 

 

5/ Různé 

 5.1  Termíny VHS                                   

  

29.6.    Horní Bludovice                                     

22.9.  Těrlicko 

20.10. Žermanice 

24.11. Horní Domaslavice 

22.12. Albrechtice   

 

6/ Závěr 

Předseda přítomným poděkoval za účast a ukončil jednání. 

Další valná hromada starostů se uskuteční ve středu 29.6.2022 v Horních Bludovicích 

 

Zapsal:   Jaroslav Votýpka  v.r.                                         

                    administrátor                                                             

                                            

 

 

 

 

                                    Jindřich Feber v.r. 

                                         předseda    



 

 


